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برخــی از ایــن پروژه ها و طرح های کیش آنقدر مورد بازدید قرار دارند و گرفته 
اند که مورد حیرت است!

مدیر ارشدی دستوری می دهد  بیش از یک ماه از ابلاغ دستور گذشته هم چنان 
گروههــا و افــراد مختلف می آیند و می روند و بازدید می کنند ! و هریک نظری 

می دهند !
حالا چقدر وقت و انرژی  و هزینه و ســاعت کاری موظف  اداری افراد در این 

بین تلف می شود بماند.
 این موضوع  علت عقب ماندگی های  ما را  بخوبی نشان می دهد . برای انجام یک 
کار هزار برابر وقتی که برای انجامش نیاز هست وقت برای بازدیدهایش صرف 
می شود و بخاطر همین همیشه از انجام کارها عقبیم و در زمان توقف داریم! یک 
کار را اینقدر دور سرخودمان می چرخانیم و بالا و پایینش می کنیم آخرش هم 
میگوئیم فعلا  نمیخاد!  نتیجه این می شود که وعده هایمان و حرف هایمان بسیار 
اســت و عمل و اجراء مان اندک! ترمینال  جدید فرودگاه  کیش را ببینید تا حالا 
چقدر مورد بازدید قرار گرفته است ؟ هزار بار....! ولی هنوز آماده نیست ! هر بار 
هم از بازدیدها آنقدر خبر و تصویر و وعده منتشر میشود که انسان تصور می کند 
حتما برای پرواز بعدی اش باید از این ســالن سوار هواپیما شود! یا مثلا احداث 
ساختمان جدید دادگستری کیش !خب ! اگر پروژه ای درست کارشناسی و تامین 
بودجه شده انجام و افتتاح شود تمام ! بروید سراغ کار و پروژه بعدی ، این همه 
بازدید و این دست و آن دست کردن و صرف بیش از حد زمان و انرژی برای یک 
پروژه برای چیست؟! نتیجه این می شود که در طول یک سال همه وقت خودمان 

را فقط صرف چند تا پروژه می کنیم که آنها هم نیمه تمام می مانند!

نقد روز...

1000 بازدید

 اقتصاد کیش   -   نادر کشتکار از فعالان بخش خصوصی در نشست فعالان بخش 
خصوصی کیش با محمد رضا پور ابراهیمی؛ رئیس کمیســیون اقتصادی مجلس 
شورای اسلامی گفت: متاسفانه جزیره کیش با آدرس های غلطی که برخی بارها و 
بارها داده اند از نگاه بسیاری منطقه ای نامطلوب  معرفی می شود در صورتیکه در 
واقع اینگونه نیست؛ سرمایه گذارانی که عمر و زندگی خود را روی جزیره و پیشرفت 
آن گذاشته اند این روزها و با این شرایط و با از بین رفتن مشوق هایی که در گذشته 

وجود داشت دیگر میل و رغبتی به سرمایه گذاری ندارند.
به گزارش خبرنگار اقتصاد کیش؛ نشست فعالان بخش خصوصی با محمد رضا 
پور ابراهیمی؛ رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی به میزبانی مجمع 
سازندگان کیش در سالن اجتماعات این مجمع برگزار شد. در این نشست برخی 
از فعالان اقتصادی کیش ضمن ارائه پیشــنهادات و راهکارهایی به بیان مشکلات 

پرداختند.
نادر کشــتکار فعال بخش خصوصی و مدیرعامل و ســرمایه گذار پروژه تجاری 
تفریحی میکامال در این نشست با بیان اینکه یکسری از صحبت ها بارها گفته شده و 
قدیمی شده اند، گفت: متاسفانه واقعیت همین است که وجود دارد. کشور به سمتی 
رفته است که مالیات به عنوان یک ارزش شناخته می شود دقیقا چیزی که ده سال 
پیش از دید علما و مردم عادی ضد ارزش تلقی می شد. کشتکار با بیان اینکه منافع 
شخصی برخی ایجاب می کند که تغییرات  و تحولات مثبت صورت نگیرد ادامه 
داد: قوه مقننه به بسیاری از وظابق قوه مجریه اشراف پیدا کرده است اینکه چقدر از 
این اشراف بتواند هم افزایی ایجاد نماید  جای سوال و محل بحث است. متاسفانه 
جزیره کیش با آدرس های غلطی که برخی بارها و بارها داده اند از نگاه بسیاری منطقه 
ای  نامطلوب برای فعالیت اقتصادی و سرمایه گذاری  معرفی می شود در صورتیکه 
در واقع اینگونه نیست و سرمایه گذارانی که عمر و زندگی خود را روی جزیره و 
پیشرفت آن گذاشته اند با از بین رفتن مشوق هایی که در گذشته وجود داشت، این 
روزها دیگر میل و رغبتی به سرمایه گذاری ندارند. مدیرعامل و سرمایه گذار پروژه 
تجاری تفریحی میکامال یکی از دلایل عدم رغبت به سرمایه گذاری بطور کلی در 
کیش و یا سایر مناطق آزاد را وجود بوروکراسی های پیچیده اداری دانست و افزود: 
متاسفانه  خود مدیران هیچکدام یکدیگر را قبول ندارند و برای پیشبرد امور مردم با 

هم هماهنگ نیستند . 
کشتکار در بخش پایانی سخنان خود گفت: باید تعارفات و رو دربایستی ها را کنار 
بگذاریم و بر اساس واقعیت های جاری مسائل را ببینیم . وی افزود: : متاسفانه دغدغه 
توسعه و علاقمندی برای سرمایه گذاری از تفکرات و نگاهها رفته است . وی ضمن 
اظهار امیدواری نسبت به رخ دادن اتفاقات خوب گفت: برای رسیدن به پیشرفت 
این مسائل و موضوعات  باید یک جایی حل و فصل شود و در صورت ادامه این 

روند آسیب های آن متوجه همه خواهد بود.

نادر کشتکار در نشست فعالان بخش خصوصی کیش با رئیس 
کمیسیون اقتصادی مجلس؛

دیگر  رغبتی برای سرمایه گذاری 
در مناطق آزاد وجود ندارد

    اقتصاد کیش -      مدیرعامل شرکت عمران، آب و خدمات کیش از 
تولید و کاشت گل های فصلی با هدف زیباسازی منظر شهری و ایجاد شادابی 

و نشاط در فضای اجتماعی کیش در آستانه نوروز خبر داد.

با تاکید بر این که شــرکت عمران، آب و به گزارش اقتصاد  کیش، محسن نظرپور 

خدمات شــهری کیش امسال با صرفه 
جویی در منابع مالی جهت خرید گل های 
فصلی؛ نسبت به تهیه بذر، کاشت و تولید 
گل های اطلسی اقدام کرده است، گفت: 
این اقدام مهم در راستای زیباسازی منظر 
شهری و ایجاد شادابی و نشاط در فضای 

اجتماعی کیش محقق شده است.
نظرپور، گفت: این شــرکت با نظارت 
حداکثــری، از آمادگــی لازم جهت 

عرضه گل های اطلسی برای متقاضیان 
هتل ها و مراکز تجاری کیش برخوردار 

است.
وی بــه کاشــت نخلچه هــا در کنار 
درخت های نخل اشــاره کــرد و افزود: 
از هفته آینــده با انتقال این نخلچه ها به 
گلدان ها و پس از پرورش با آب و هوای 
این منطقه نسبت به کاشت آنها در سطح 

جزیره کیش اقدام خواهد شد.

 با صرفه جویی مالی ، کاشت گل های فصلی
 در جزیره را افزایش داده ایم 

 مدیرعامل شرکت عمران، آب و خدمات کیش :

 اقتصــاد کیش   - رییس اداره آموزش 
و پــرورش کیش در آیین  بهره برداری 
از زمین های جدید ورزشــی مدارس 
کیش گفت : برنامــه های خوبی برای 
ساماندهی و توسعه فعالیت های ورزشی 
در مــدارس و بین دانش آموزان در نظر 
گرفته شده است و در این راستا ورزش 
آموزشــگاهها بطور جدی ساماندهی 
خواهد شــد. صالح بهرامپــور افزود : 
بــا توجه به اهمیــت و جایگاه ورزش 
آموزشگاهها  و لزوم کشف و شناسایی 
استعدادهای ورزشی دانش آموزان در 
این خصوص برنامه های خوبی تدارک 

دیده شــده است و با همکاری سازمان 
منطقه آزاد کیش  این برنامه ها عملیاتی 

خواهد شد.
وی با بیان اینکه برای احداث پنج زمین 
والیبال ســاحلی ۲ میلیارد و ۶۰۰ میلیون 
ریال هزینه شده است یادآور شد: با  تعامل 
سازنده با سازمان منطقه آزاد شاهد تحقق 
بیــش از پیش اهداف آموزش و تربیتی، 

پرورشی و ورزشی خواهیم بود..
صالح بهرام پور افزود: تقویت همکاری 
های بین بخشــی برای توسعه، تجهیز 
فضاهــا و امکانات آموزشــی از دیگر 

اولویت های پیش روی این اداره است

ورزش مدارس کیش ساماندهی می شود 
رییس اداره آموزش و پرورش کیش:

 اقتصاد کیش   -  نظارت مستمر بازرسان 
بر مراکز تهیه و توزیع مواد غذایی و اماکن 
عمومی یکــی از مهم ترین اولویت های 
مرکز بهداشت در بخش بهداشت محیط 

است.

به گزارش اقتصاد کیش به نقل از روابط 
عمومی مرکز بهداشت کیش؛ رئیس مرکز 
بهداشت کیش با بیان اینکه، مراکز تهیه، 
تولید و عرضه مواد غذایی از مکان های 
پر خطر از لحاظ انتقال بیماری های قابل 

انتقال از آب و غذا هســتند، اظهار کرد: 
نظارت مستمر بازرسان بهداشت محیط 
از نظر موارد بهداشــت فردی، بهداشت 
ابزار و تجهیزات، بهداشت مواد غذایی 
و بهداشت ساختمان می تواند از آلودگی 
مواد غذایــی و احتمال بروز بیماری در 
مصرف کننــده جلوگیری کنــد . دکتر 
رضانیا گفت: در بهمن ماه ســالجاری 
بازرسان بهداشت محیط این مرکز از 733 
مرکز تهیه و توزیع مواد غذایی، ۲1۶ مورد 
بازدید از اماکن عمومی و 97 مورد بازدید از 
غرفه های فروش لوازم آرایشی بهداشتی 
انجام داده اند.رئیس مرکز بهداشت کیش 
با اشاره به پیگیری و رسیدگی به ۲3 مورد 
از شــکایات مردمی اظهار کرد: ۲۲ مورد 
نمونه برداری میکروبی و شــیمیایی از 
آب آشــامیدنی و 7 مورد نمونه برداری 
مواد غذایی،9 مــورد بازدید از مدارس 

و مهدهــای کــودک،۲ مورد بررســی 
آلودگی ناشــی از فاضــلاب،14 مورد 
نمونــه برداری از نــان، 39 مورد صدور 
صلاحیت بهداشتی، صدور 7۲8 مورد 
کارت بهداشتی، از دیگر اقدامات انجام 
شده توسط کارشناسان بهداشت محیط 
اســت.وی افزود: مقدار 13۶7 کیلوگرم 
مواد غذایی و آرایشی بهداشتی غیرمجاز 
و فاسد، توسط بازرسان بهداشت محیط، 
کشف و معدوم شد.دکتر رضانیا افزود: 
در راستای نظارتهای بهداشتی دو مرکز 
متخلف پلمب و یک مرکز نیز به دادگاه 
معرفی شد.این مســئول بهداشتی، در 
خصوص اندازه گیری کلر آب آشامیدنی 
گفت: ۲4۶ مورد کلر ســنجی و 1۲33 
مورد ســنجش مواد غذایی با تجهیزات 
پرتابل توسط کارشناسان بهداشت محیط 

کیش صورت گرفته است.

بازدید از 1046مرکز تهیه و توزیع مواد غذایی
 و مکان های عمومی در کیش

رئیس مرکز بهداشت کیش  اعلام کرد:

 اقتصــاد کیش   -  نشســت دو روزه 
مدیران عامــل مناطق ویژه اقتصادی با 
حضور »حجت الله عبدالملکی« مشاور 
رئیس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق 
آزاد و ویــژه اقتصادی به میزبانی منطقه 
ویژه اقتصــادی صنایع معدنی و فلزی 

خلیج فارس برگزار شد. 
بــه گــزارش  اقتصاد کیــش  مدیران 
عامل مناطــق ویژه اقتصــادی ضمن 
ارائــه گزارش برنامه هــای خود برای 
ســال 14۰۲ و تلاش های برای توسعه 
عملکرد این مناطق، مسائل و مشکلات 
خود را نیز، با دبیر شورایعالی مناطق آزاد 

و ویژه اقتصادی در میان گذاشتند.
دبیر شــورایعالی مناطــق آزاد و ویژه 
اقتصادی هم در این نشســت با اشاره 
بــه ظرفیت ها و توان بالای مناطق ویژه 
اقتصــادی در حوزه تولیــد، صادرات، 
ترانزیــت و نیز، تأمیــن نیازهای بازار 

داخل، دســتآوردهای ایــن مناطق را 
قابل تقدیر خواند و گفت: مناطق ویژه 
اقتصادی با داشتن سازمان های مسئول 
توانمند دولتــی، عمومی و خصوصی 
ســهم عمده ای از صادرات غیر نفتی و 
نیز، ارزآوری کشــور را بر عهده دارند و 
قادر هستند با تمرکز بر اجرای سیاست 
های اقتصــاد مقاومتی، نوآوری و نگاه 
به بازارهای منطقه ای و جهانی پیشــرو 
اقتصاد کشور در تحقق این سیاست ها 

باشند.
حجــت الله عبدالملکــی با اشــاره به 
موانعی همچون کمرنگ شدن مزایای 
قانونــی مناطق ویژه اقتصــادی، عدم 
اجرای قوانین و مقررات توسط دستگاه 
های مســئول بویژه در حــوزه ایجاد 
زیرساخت ها و نیز، دیوانسالاری دست 
و پاگیر، بر احصاء مســائل و مشکلات 
بیان شده توسط دبیرخانه شورایعالی و 

بررسی مورد به مورد این مشکلات در 
کارگــروه های مربوط تا رفع نهایی این 

مشکلات تأکید کرد.
لازم به ذکر اســت روز دوم نشست هم 
به بازدید از مناطق ویژه اقتصادی کشتی 
ســازی خلیج فــارس و فعالیت های 

گســترده این منطقه در زمینه ساخت و 
تعمیر انواع کشتی و شنآور و نیز، بازدید 
از عملکرد منطقــه ویژه اقتصادی بندر 
شــهید رجایی به عنوان بزرگترین بندر 
کشور و بررسی مسائل و مشکلات این 

دو منطقه اختصاص یافت. 

تشریح برنامه های توسعه عملکرد مناطق  ویژه
 در سال آینده 

توسط مدیران عامل مناطق ویژه اقتصادی  انجام شد؛

اقتصـاد کیـش
سازمانآگهیها

44424999

 اقتصاد کیش   -     پارک تفریحی  شــهرک مســکونی  رز کیش که کلنگ احداث 
آن چندی پیش به زمین زده شد  با سرعت عمل خوبی در حال احداث می باشد 

آیین کلنگ زنی پارک جدید شهرک رز که روز پنجشنبه 13 بهمن امسال با حضور 
ســعید پورزادی و برخی از مسوولان محلی به زمین زده شد؛ هم اکنون با گذشت 

بیش از دو هفته پیشرفت قابل توجهی داشته است.
به گزارش اقتصاد  کیش، عملیات پارک شــهرک رز در زمینی به مســاحت 7۵۰۰ 
مترمربع و با اعتبار ســرمایه گذاری 1۰۰ میلیارد ریال در راســتای مسوولیت های 
اجتماعی و برخورداری ساکنان این منطقه از امکانات رفاهی ورزشی، تفریحی و 

آموزشی در حال اجراء می باشد 
همچنین فضاهای ورزشی این پارک دارای "زمین اسکیت، فوتبال، والیبال، بدمینتون، 

مسیر پیاده رو، غرفه های خدماتی، مهدکودک و پارکینگ"  است.

سرعت عمل خوب در احداث
 پارک رز کیش 

 اقتصاد کیش   -     نشســت تخصصی »بررســی آموزش های فنی و حرفه ای در 
مناطق آزاد کشور«، با حضور معاونین و مدیران فرهنگی، اجتماعی و گردشگری 
دبیرخانه شــورایعالی، سازمان های مناطق آزاد و سازمان آموزش فنی و حرفه ای 

کشور برگزار شد. 
 به گزارش  اقتصاد کیش  این نشست که با حضور مدیران آموزش مناطق و مسئولین 
سازمان های فنی و حرفه ای مستقر در مناطق آزاد به صورت ویدئوکنفرانسی برگزار 
شد، هر یک از حاضرین به ارائه گزارشی در خصوص اجرای تفاهم نامه موجود بین 
دبیرخانه شورایعالی و سازمان فنی و حرفه ای پرداختند و ضمن ارائه پیشنهادات لازم 

خواستار توجه ویژه طرفین جهت اجرای هر چه بهتر تفاهم نامه شدند.

برگزاری نشست تخصصی »بررسی 
آموزش های فنی و حرفه ای در مناطق 

آزاد کشور« 

 اقتصاد کیش   -     مسیح اله صفا؛ رئیس جامعه هتلداران کیش در نشست با رئیس 
کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی که در محل دفتر مجمع سازندگان کیش 
برگزار شد  با بیان اینکه مناطق آزاد خصوصا جزیره کیش دیگر هیچ مزیتی ندارد 
گفت: در گذشته سرمایه گذاران به امید معافیت از مالیات برای سرمایه گذاری به 
جزیره می آمدند اما امروز مناطق آزاد تحت نظر وزارتخانه ای رفته است  که وقتی 

اسم آن می آید اولین چیزی که به اذهان متبادر می کند، اخذ مالیات است.
به گزارش خبرنگار اقتصاد کیش؛ نشست فعالان بخش خصوصی با محمد رضا 
پور ابراهیمی؛ رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی به میزبانی مجمع 
سازندگان کیش در سالن اجتماعات این مجمع برگزار شد. در این نشست برخی 
از فعالان اقتصادی کیش ضمن ارائه پیشــنهادات و راهکارهایی به بیان مشکلات 

پرداختند.
مسیح اله صفا؛ رئیس جامعه هتلداران کیش در این نشست با بیان اینکه مناطق آزاد 
خصوصا جزیره کیش دیگر هیچ مزیتی ندارد گفت: در گذشته سرمایه گذاران به امید 
معافیت از مالیات برای سرمایه گذاری به جزیره می آمدند اما امروز مناطق آزاد تحت 
نظر وزارتخانه ای رفته است  که وقتی اسم آن می آید اولین چیزی که به اذهان متبادر 
می کند، اخذ مالیات است. رئیس جامعه هتلداران کیش افزود : در گذشته مدیرعامل  
سازمان در هر منطقه آزاد توسط رئیس جمهور انتخاب می شد اما امروز وزیر او را 
انتخاب می کند ســوال من اینجاست که نقش دبیر خانه شورایعالی مناطق آزاد در 
این پروســه چیست؟ اگر وزیر، مدیر عامل سازمان را انتخاب می کند آیا شناختی 
نسبت به او دارد یا خیر؟صفا با بیان اینکه هر مدیر برای نشان دادن توانایی های خود 
حداقل باید برای مدت سه سال انتخاب شود و دست او را برای انتخاب معاونینش 
باز باشد،ادامه داد: اگر مدیر عاملی بخواهد معاونش را تغییر دهد باید از دبیرخانه، 

وزارتخانه و ریاست جمهوری اجازه بگیرد! 
صفا در بخش دیگری از ســخنان خود گفت: جزیره کیش در سال 1398 به اندازه 
7استان مالیات داده است و ماهیانه 7۰ میلیارد تومان به تامین اجتماعی پول می دهد 
این در حالی است که حتی یک درمانگاه طرف قرارداد تامین اجتماعی هم در این 

جزیره نداریم.  
صفا در نشست با رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس به موضوع واگذاری شرکت 
هواپیمایی کیش اشــاره کــرد و گفت: ایر لاین کیش ایر 3۵ ســال پیش با همین 
سرمایه های بخش خصوصی بدون بودجه دولتی تاسیس داشت و ماموریت داشت 
تا در طول سال از شهرهای مختلف کشور و دنیا به جزیره کیش و بالعکس پرواز 
داشته باشد، نه تنها این موضوع محقق نشد اما کیش ایر در کمال ناباوری امروز بدون 
متولی و مدیریت کارآمد اداره می شود و قرار است به بخش خصوصی واگذار شود! 

چه اتفاقی دارد می افتد؟ !
رئیس جامعه هتلداران کیش افزود: حال مردم و سرمایه گذاران کیش خوب نیست 
و همه می گویند اگر سرمایه مان را به دبی و کشورهای همسایه برده بودیم اوضاع 
بسیار بهتری داشتیم بسیاری از سرمایه گذاران تنها به خاطر عشق و عرق به وطن 

در کشور مانده اند! 
صفا همچنین به واگذاری شرکت آب و برق کیش اشاره کرد و گفت : شرکت آب و 
برق متعلق به سازمان منطقه آزاد کیش بود و سوال اینجاست که چه کسی از واگذاری 
۵1 درصد سهام آن به بخش خصوصی سود برد؟ مگر می شود مثلا بخشی از وزارت 

نیروی کشور را به بخش خصوصی واگذار کرد ! 
رئیس جامعه هتلداران کیش گفت :با اتخاذ اینگونه سیاست ها ۵۲ هتل فعال با بیست 
هزار تخت و بیش از ۵۰ هتل در حال احداث با سی هزار تخت چگونه باید پر شود؟ 
چه کالایی باید در بازارها و مراکز خرید کیش عرضه شــود وقتی اجازه ورود کالا 
را نمی دهند ! کیش زمانی به نام خودروهایش شناخته می شد و مدل سال یا یک 
مدل پایینر اجازه تردد داد و خودروها اجازه تردد بیش از سال مشخصی کارکرد را 
نداشتند اما امروز خودرو ها خصوصا خودروهای ناوگان حمل و نقل عمومی بعضا 

به سختی حتی روشن می شوند! 
مسیح اله صفا در بخش پایانی سخنان خود با اشاره به این نکته که این اتفاق ها در طول 
زمان رخ داده ادامه داد: مزیت های مناطق آزاد یکی پس از دیگری به دلیل جابجایی 
زودهنگام مدیران، کمرنگ شدن نقش دبیر خانه، عدم اجرای قوانین چگونگی اداره 
مناطق آزاد و بسیاری دلایل دیگر از بین رفته اند و امید داریم با حضور مدیران کارآمد 

مشکلاتی که گریبان مناطق آزاد را گرفته است برطرف شوند.

صفا در نشست فعالان بخش خصوصی کیش با رئیس کمیسیون 
اقتصادی مجلس؛

مزیت های مناطق آزاد برای فعالان 
گردشگری و اقتصادی کم رنگ شده است 


